

泰王国驻昆明总领事馆

## Transit and Transfer Flights through Thailand from 1 May 2022

### PASSENGERS WITH CHECKED-THROUGH BAGGAGE

- Transit/Transfer Passengers with checked-through baggage, and are not going through Thai Immigration, are <u>not</u> required to register on the "Thailand Pass" system.
- Passengers must carry a Medical Certificate with laboratory test result indicating COVID-19 is not detected (by RT-PCR method), issued no more than 72 hours before travel, <u>OR</u> a Vaccination Certificate showing completed doses of COVID-19 vaccination according to the manufacturer's criteria.
- Passengers are also required to have travel health insurance (including Thailand)
  covering health care and treatment expenses for COVID-19, with a coverage amount of
  no less than USD 10,000 (NOT required for Thai nationals).
- The transit / transfer time shall NOT exceed 24 hours.

### PASSENGERS CLAIMING BAGGAGE / GOING THROUGH THAI IMMIGRATION

- Transit/Transfer Passengers whose baggage are not checked-through, and are required to go through Thai Immigration, <u>must</u> register on the "Thailand Pass" system.
- Passengers must choose the entry types where Quarantine is exempted, and provide the required documents.

# 2022年5月1日起过境泰国以及中转泰国航班的政策:

### 行李直挂的乘客

- 行李直挂且不通过泰国移民局检查口的过境/中转旅客,无需在"泰国通行证" 系统上进行注册。
- 旅客必须携带在旅行前 72 小时之内出具的核酸检测(实时荧光检测方法)阴性 结果医疗证明,或者携带符合疫苗制造商标准的新冠疫苗接种证明;
- 旅客还需出示覆盖新型冠状病毒疾病的治疗费用以及医疗护理的旅行医疗保险 (包含泰国),且保额不低于10,000美元(泰国公民不需要出示该项);
- 过境/中转时间不得超过 24 小时;

#### 领取行李/通过泰国移民局的乘客

- 未办理行李直挂且需要通过泰国移民局检查口的中转/转机旅客, <u>必须</u>在"泰国通行证"系统上进行注册。
- 旅客必须选择免隔离入境类型,并提供所需的文件。



For more information, please visit https://kunming.thaiembassy.org Telephone (0871) 6316 6616, or scan the QR code.